



Chenchen Jiang

Shanghai

+86 21 6080 0934
chenchen.jiang@hankunlaw.com

PRACTICE AREAS

- Investment fund formation and operation
- Asset management
- Private equity and venture capital

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Prior to joining Han Kun Law Offices, Ms. Jiang practiced for several years with Zhong Lun Law Firm. Ms. Jiang practices in the areas of private investment fund formation, asset management, and private equity/venture capital investment. Ms. Jiang has provided legal services involving fund and asset management products formation, operation, and management to many leading domestic and international PE/VC firms and asset management institutions. She has also represented many well-known PE/VC funds and asset management institutions in PE/VC investment and financing transactions.

EDUCATION

Ms. Jiang graduated from East China University of Political Science with an LL.B degree in 2011 and an LL.M. degree in 2015. Ms. Jiang also studied at the University of Wisconsin-Madison and obtained another LL.M. degree in 2014.

QUALIFICATIONS

Member of the PRC Bar

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



江辰晨

上海

+86 21 6080 0934
chenchen.jiang@hankunlaw.com

业务领域

- 投资基金设立和运营
- 资产管理
- 私募股权和风险投资

工作经历

加入汉坤律师事务所之前，江辰晨律师曾在北京市中伦（上海）律师事务所工作。江律师主要从事私募基金设立与资产管理、私募股权/风险投融资领域法律事务。江律师曾为多家境内外知名基金客户及资管机构提供包括基金及其他相关产品设立、运作及管理在内的法律服务，也曾代表众多知名私募基金完成境内外私募股权/风险投融资交易。

教育背景

江辰晨律师于 2011 年获得华东政法大学法学学士学位，于 2014 年获得美国威斯康星大学麦迪逊分校法学硕士学位，并于 2015 年获得华东政法大学法学硕士学位。

执业资格

中华人民共和国律师执业资格

工作语言

中文、英文